
 

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2022-02-16 

NÄRVARANDE VIA TEAMS:   Rikard Berglund, Robin Glöggler, Anna Lindqvist,  
                                                     Jenny Wall, Peter Lexander,  
 

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  
      *Rikard Peter och Jonas fortsätter jobbet med att gräva för matchuret när tjälen släppt. Jonas har fixat kabel. 

             *Skans som lämnade offerten på fristående längan kommer inte hinna utföra arbetet. TK Entreprenad är istället 
               tillfrågad om att lämna offert. Robin och Peter ska dessutom höra med Saletti Bygg om offert. Rikard kollar  
               en gång till med Göranssonska fonderna varför det inte betalats ut än. 

 
2) EKONOMIN – Gick igenom budgetförslag för 2022.  

Budgeten är fortfarande -46 tkr. Diskussion om att eventuellt ordna en dag med cup för herrlag. Historiskt har 
en sådan dag gett stora intäkter. Budget justeras med 20 tkr mer på intäktssidan så totalen istället blir -26 tkr. 
Revision av 2021 görs 2022-02-23. Herrarna har budgeterat lågt på sponsorintäkter eftersom man tror största 
sponsorn kommer försvinna. Däremot har de inte räknat med så stora utgifter eftersom den största kostnaden 
redan är tagen för omklädningsrummet och anskaffning då laget startade upp. 
 

3) VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 /VERKSAMHETSPLAN 2022 – Rikard har börjat jobba med dessa. Diskuterar 
vad vi räknar med att kunna genomföra 2022. Ev, försöka söka bidrag ur Allmänna arvsfonden för att kunna 
göra en 9-manna konstgräsplan på dagens 7-manna plan. Även diskussion om att söka ur Allmänna arvsfonden 
till bevattningssystemet eftersom det befintliga börjar bli för slitet. Uppskattad investering om 120-140 tkr. 

 
4) SKIDORNA – 6-skidan och Ungdomskannan är genomförda med den snön som fanns tillgänglig. 73 deltagare 

vara 60 från andra föreningar. Deltagarna var nöjda med natursnön som fanns. Anmälningsavgifterna har 
inbringat 9 tkr, kostnaderna är inte sammanställda ännu. Det kvarstår att redovisa utläggen för skidstugan för 
att få ut sista delen av bidraget. Bör göras omgående. 
 

5) FOTBOLLEN  Herr –  Tränar på konstgräsplanen vid Jernvallen. Två har varit och provtränat med laget. Om en av 
dem signerar kontrakt med KSK så kommer man ha ett starkt lag till sommaren. 
Ungdomsfotbollen – Fotbollssektionen har flyttat mötet 22-02-08 till 2022-02-22. Inte så mycket annan 

information att ge. Robin ska försöka få med Christer Setterholm som ungdomsansvarig. 

 
6) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor sjukskriven t.o.m 2021-03-06. MIDA har levererat grus och grusat upp planen 

så att vi kan hyra ut lokalerna.  
 

7) SPORTHALLEN/VALLEN – Greenbanner vill börja hyra av KSK igen för danser nu när restriktionerna är hävda. 
 

8) ÅRSMÖTE – Bestämmer att hålla årsmötet via Teams även i år. Eventuellt ändras annons nummer två till 
årsmötet till att ge möjlighet till att besöka mötet fysiskt på Sporthallen för den som önskar. 
 

9) ÖVRIGA FRÅGOR – Har valberedningen fått tag i ny ordförande efter Rikard som avgår vid årsmötet? Rikard 
stämmer av med valberedningen hur de ligger till. Jenny meddelar att hon lämnar sin plats till förfogande vid 
årsmötet. Eventuellt tillfrågas Louvain för att få någon från ungdomsfotbollen delaktig i styrelsen. 

 
10) Nästa möte – 2022-03-28 kl. 18.30 via Teams. 

 

11) Mötet avslutades 
 

                                                                          Vid protokollet:     Anna Lindqvist                 


